

(Le français suit)

CIC-157310 Q&A Round 1

Question #1 :

Due to holiday closures, can you please give us a 2 week extension on the submission for this solicitation?

Answer #1 :

Canada extends the bid solicitation period to January 10th, 2024 2:00PM (EST).

Question #2 :

Regarding the evaluation process, can you confirm that Cat 2 and 5 (monitor arms and power modules) will be awarded together while the task lights from Cat 5 will be awarded separately?

Answer #2 :

Canada confirms that all the items from Table 1 (Category 2 and Category 5 monitor arms and power modules) will be awarded together while the item #4 from Table 2 (Category 5 task lights) will be awarded separately.

End of Q&A Round 1

CIC-157310 – 1er tour - Questions et Réponses

Question #1

En raison des jours fériés, pouvez-vous nous accorder un délai supplémentaire de deux semaines pour la soumission de cet appel d'offres ?

Réponse #1

Le Canada prolonge la période de sollicitation jusqu'au 10 janvier 2024 2:00PM (HNE)

Question #2

En ce qui concerne le processus d'évaluation, pouvez-vous confirmer que les catégories 2 et 5 (supports d'écran et modules d'alimentation) seront attribuées ensemble, tandis que les lampes de travail de la catégorie 5 seront attribuées séparément ?

Réponse #2

Le Canada confirme que tous les items du Tableau 1 (Catégorie 2 et Catégorie 5 bras de moniteur et modules d'alimentation) seront attribués ensemble, tandis que l'item # 4 du Tableau 2 (Catégorie 5 lampes de travail) sera attribué séparément.

Fin du Q&R 1^{ère} ronde